
Informationsmøde om fibernet 

I de sidste par måneder er der blevet arbejdet på at etablere det nye fibernet i foreningen. Leverandøren 

Fibia har lovet, at anlægget er klar til at tage i brug fra 1. marts.  

Bestyrelsen har fået en del spørgsmål om den fremtidige drift – både i forhold til bredbånd og TV-pakker 

mv. Vi indkalder derfor til informationsmøde 

mandag den 26. februar kl. 19.00 i Fælleshuset. 

Bestyrelsen vil her give en status på projektet. Det har desværre ikke været muligt for WAOO (som skal 

levere TV-pakker mv.) at deltage. Men skulle der være spørgsmål bestyrelsen ikke kan svare på, kan vi 

fremsende dem til WAOO, som så hurtigt vil vende tilbage med et svar. 

Tilmelding ikke nødvendig. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 

 


